
Iz kamniškega okraja. Okrajna učiteljska konfe
rencija kamniškega okraja se je vršila dne 28. malega 
srpana t. 1. v Kamniku. 

Po slovesni sveti maši je bila v lični, z rastlinami 
okrašeni mestni dvorani najprej slavnostna seja v proslavo 
petdesetletnega jubilejskega vladanja Njega Veličanstva 
presvetlega cesarja F r a n c a J o ž e f a I. Tej seji je pri
sostoval tudi g. c. kr. okrajni glavar G. Priedrich. 

Slavnostni govornik, gospod nadučitelj J. T o m a n 
je v svojem vznesem govoru podal zgodovino naše mo
narhije zadnjih 50 let ter je omenil posebno zakone, ki 
so dali avstrijskim narodom (posebno pa našemu sloven
skemu narodu) podlago sedanjega napredka in boljši bo
dočnosti. Govor je končal s trikratnim slavaklicem na 
presvetlega vladarja. Seveda se mu je učiteljstvo navdu
šeno pridružilo in je potem zapelo veličastno cesarsko 
pesem. 

Po nasvetu gospoda predsednika, prof. Vilib. Zu
p a n č i č a je potem učiteljstvo brzojavno poslalo izjavo 
iskrene ljubezni in oeomajne vdanosti potom gospoda de
želnega predsednika presvetlemu cesarju. 

Gospod predsednik potem zahvali gospoda okrajnega 
glavarja na prisostvovanju pri slavnostni seji. Tej zahvali 
se je učiteljstvo z živioklici pridružilo. Na to omeni gosp. 
okrajni glavar, da ga je veselilo videti, kako je učitelj
stvo vdano svojemu vladarju. Prepričan je, da učiteljstvo 
ne bo le gledalo, da se učenci kaj nauče, ampak bo tudi 
skrbelo, da vzraste iz njih dobri avstrijski državljani. 

Po slavnostni seji pozdravi gosp. predsednik zbrano 
učiteljstvo in pa pri konferenci navzočega g. župnika 
Fr. K r e k a iz Vranje Peči, se spominja smrti nadvojvode 
L u d o v i k a (učiteljstvo v znak sožalja vstane) ter ime
nuje svojim namestnikom g. nadučitelja Fr. Spintreja. 

Po izvolitvi gdč. Zof. V e r b i č in g. V. S a d a r j a 
zapisnikarjem je podal g. okrajni nadzornik uradna na
znanila in opazke. Napak, katere je pri nadzorovanju 
opazil in prizadetim obenem tudi povedal, zaradi slavnost
nega dne ne ponavlja. Priporoča poučevati po podrobnih 
učnih načrtih, ki jih je učiteljstvo pred leti z velikim 
trudom izdelalo ter omenja, da je bil šolski obisk dober. 
Nadaljevaje svoje poročilo pravi g. nadzornik: Po
sebno me pa veseli, da smem konstatovati, da se je vse 
učiteljstvo hvalevredno vedlo in delovalo, mnogo izmed 
njih še celo zelo hvalevredno. Z novim zakonom dežel
nega zbora kranjskega se je izboljšalo gmotno stanje uči
teljstvu, in učiteljstvo tega okraja, med katerim je mnogo 
prav dobrih talentov, bo lahko še z večjim uspehom de
lovalo v prospeh šolstva. 

Žrtve dežele so v tem oziru res precej ogromne, a 
kar se bode potrosilo za šolo, bode donašalo stoteren sad. 
Za tem sta gg. Iv. Z u p a n in Fr. R a z p o t n i k rešila 
referata: „Kako se poučuje praktično računstvo" in „Kako 
bi mogle ljudske šole praznovati cesarjev jubilej našim 
razmeram primerno", v občo zadovoljnost. 

V knjižnični odbor za leto 1898/99 so bili izvoljeni gg.: 
P. G o r j u p, L. L e t n a r , J. P i n t a r , Fr. S p i n t r e in 
J. To m a n , v stalni odbor pa gg.: J. C e n č i č , M. J a 
n e ž i č , L. L e t n a r , J. T o m a n in J. T r a m t e . 

Nato zaključi gosp. predsednik zborovanje s trikrat
nim „Slava"klioem na presvetlega cesarja. M.Janežič. 

Naši dopisi. 


